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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 
 
 
 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 31.07.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dna. Popovici Corina Virginia care 
a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 218/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
prezenți. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
Dna. Popovici Corina Virginia: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri.  

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul. Laslău Militon Dănuţ: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 27.06.2018, 05.07.2018, 19.07.2018 și 23.07.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 27.06.2018, 
05.07.2018, 19.07.2018 și 23.07.2018. au fost semnate de către Secretar, precum şi de 
către preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate - 21 voturi ”pentru”. 
 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
„Dau cuvântul d-lui. primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

     
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 

  „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 19 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între Municipiul 
Hunedoara şi Societatea EXPERT MEDIA DIPLOMATIC S.R.L., în vederea organizării 
unui curs de formare profesională. 
 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare 
și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul II 2018. 

 
3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 

municipiului Hunedoara pentru trimestrul II 2018. 
 

Iar după punctul 23 al ordinii de zi: 
  
1. Prezentarea Raportului nr. 52308/23.07.2018 pentru numirile finale ale candidaților 
pentru funcția de administratori ai societății Salubprest Hunedoara SRL selectați 
conform O.U.G. 109/2011 și H.G. 722/2016.” 

 
 
   Dna. Popovici Corina Virginia:  

„Supun la vot ordinea de zi modificată. Ordinea de zi, se aprobă în 
unanimitate, cu 21 voturi ”pentru” . 

 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 

 

După punctul 19 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute 
pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 21 
voturi ”pentru”. 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 
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   Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

Se dă cuvântul: 
                     - D-lui. primar care prezintă Expunerea de motive. 

- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                    - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
Dnul.consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
” Mulțumesc. Atrag respectuos atenția, că au trecut trei luni de când am 

interpelat administratorul societății asupra problemelor legate de bugetul Eco Sid și încă 
nu am primit contractul semnat între societate și firma ce exploatează terenul. Îmi doresc 
asemenea întârzieri să nu mai apară, deoarece lasă impresia că se dorește a se ascunde 
ceva. Contractul de care vorbesc trebuie să ne fie pus la dispoziție, astfel încât să vedem 
ce prevede și de ce este păstrat deși impactează negativ asupra veniturilor societății Eco 
Sid. Vă mulțumesc.” 

 
 

  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 5 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.274/2018 se aprobă  în unanimitate  
 
 

   La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.  

 

Dna. Popovici Corina Virginia: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                      - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 

 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 
  -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
Dnul.consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
” Mulțumesc. Observ că toate notele justificative prezentate în Consiliu sunt 

vagi în prezentare și fără precizări clare și specifice asupra subiectului tratat. Și vă dau 
exemplu nota justificativă ce stă la baza prezentului HCL. Citez: ” tot din cauza vechimii și 
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rulajului mare al autovehiculelor nu se specifică vechimea și nici ce înseamnă rulajul mare, 
apar din ce în ce mai multe defecțiuni la instalația electrică,( iar din ce în ce mai multe, 
câte ?), defecțiuni complexe ce solicită intervenția personalului specializat. În prezent, 
societatea noastră nu dispune de personal calificat pentru a putea remedia aceste 
probleme, de-a lungul timpului am luat legătura cu diferite reprezentanțe auto, dar am fost 
refuzați din cauza vechimii autovehiculelor. Înteleg că s-au rezolvat problemele acestea 
într-un mod care nu corespunde reglementărilor, cineva neautorizat? Pentru a putea 
remedia defecțiunile instalațiilor electrice este nevoie ca societatea să angajeze un 
electrician/electromecanic auto. 
Și rugămintea mea este: vă rog că de acum înainte când se mai fac investiții sau angajări 
să se precizeze în notă, următoarele aspecte: 
− Câte incidente au avut loc, ce au  trebuit rezolvate în afara societății? 
− Care a fost costul rezolvării acestor incidente? 
− La câți km apare un asemenea incident? 
− În cazul angajării personalului, solicit cu cât  se vor diminua sumele cheltuite de 
către societate în vederea rezolvării problemei puse în discuție ? 
 
 Prim Transprest solicită lună de lună subvenții, deoarece nu reușește să-și urce 
clienții în autobuze, prin urmare orice nouă angajare grevează negativ asupra bugetului ei 
și dacă doriți să o aprobăm, atunci vă rog să ne și explicați clar și logic de ce aceste 
solicitări. 
 De acum înainte, la HCL-urile bazate pe asemenea explicații incomplete, consilierii 
PER vor vota cu respingere. Vă mulțumesc.” 
 

  Dna. Popovici Corina Virginia: 
  ”Are cuvântul domnul Secretar.” 
 

  D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ: 
  ” Pentru a nu se înțelege că documentele pregătite și puse în dezbatere sunt 
așa cum a spus domnul consilier, vă rog să citiți la raport, raportul compartimentului de 
specialitate unde spune foarte clar rulajul anual de aproximativ 80000 km. ” 
 

  Dnul.consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  ” Și răspunsul la restul întrebărilor ?” 
 

  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Bine, asta era la comisie, se puteau citi documentele, nu în plen, dar mă 
rog .” 
 

  D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ: 
  ” Ați spus că intră fără să fi specificat, eu consider că s-a specificat cât este 
rulajul.” 
 

  Dnul.consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  ” Ok, rulajul. Și restul întrebărilor...rămân ?” 
 

  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  cu  19 voturi „pentru”( Todor Ramona Elena, 

Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, 
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Kofity Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, 
Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-
Virginia, Popa Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, 
Leanca Marius ) și 2 voturi ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil, Giurgiu Radu 
Bogdan). 
                      Art.1- 3 se aprobă cu  19 voturi „pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-
Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity 
Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Ardelean 
Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa 
Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, Leanca Marius ) 
și 2 voturi ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil, Giurgiu Radu Bogdan). 
 

   Art. 4  se aprobă în unanimitate. 
  

Hotărârea nr.275/2018 se aprobă  cu  19 voturi „pentru”(Todor Ramona 
Elena, Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin 
Ioan, Kofity Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin 
Ion, Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-
Virginia, Popa Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, 
Leanca Marius ) și 2 voturi ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil, Giurgiu Radu 
Bogdan). 

 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara-Centrul Național de Informare și Promovare Turistică și 
Comuna Luncoiu de Jos- Centrul Local de Informare și Promovare Turistică. 

 
 Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 

                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice     -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil; 
 
  

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.276/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între 
municipiul Hunedoara – Centrul Naţional de Informare şi Promovare Turistică şi Societatea 
NET DOCRINE SRL. 

. 



6 

 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget   -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice     -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.277/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
până la 2.000 lei în vederea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la Carnavalul 
Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 24-26 
august 2018. 
 

Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
- Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice. -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1  se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
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2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
delegaţiei municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul 
înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 24-26 august 2018 , a constatat următoarele: 

 
-  Bobouţanu Dan – Primarul Municipiului Hunedoara _ 21__voturi “pentru”. 
-  Kofity Zoltan – consilier local                                     - 21___voturi “pentru”. 
 

                         
În urma acestor rezultate, componenţa delegaţiei municipiului Hunedoara la 

Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 24-26 august 2018,  este următoarea: 

 

                     1. Bobouţanu Dan – Primarul Municipiului Hunedoara; 
           2. Kofity Zoltan – consilier local. 

 

 
Hunedoara, la  31.07.2018 

 

COMISIA DE VALIDARE 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
   2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 

                                         3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
                                         4. Kofity Zoltan – membru 

5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
   
  Dna.consilier Farcaș  Bianca Magdalena: 
  ” Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 
unanimitatea consilierilor prezenți.” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Art. 3-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.278/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui grup de elevi din 
municipiul Hunedoara la tabăra internațională de vară din Vonyarcvashegy - Ungaria, în 
perioada 20-26 august 2018. 
 

Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
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Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-   Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.279/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la Contractul de închiriere nr. 322/391/22.12.2016 încheiat între Municipiul Hunedoara şi 
Societatea CRISTIPAN ACTIV S.R.L. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice     -  aviz favorabil; 

    - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 

 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.280/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație 
publică a unor terenuri, situate în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr.2 (Piaţa Obor). 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
   Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice   -  aviz favorabil; 
  -Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea  închirierii prin licitaţie publică a unor terenuri, situate în municipiul 
Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), după cum urmează:  

a) Teren amplasament chioșc cu activitate comerț, în suprafață de 22,26 mp 
situat în Piața Obor. 
                      b) Teren amplasament chioșc cu activitate comerț, în suprafață de 49,10 mp 
situat în Piața Obor,  a constatat următoarele: 

 
- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația Piețelor, 

Târgurilor și Oboarelor – președinte_21__voturi “pentru” 
- Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – 

membru_21__voturi “pentru” 
- Muntean Adriana Mihaela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate - 

Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru_21__voturi “pentru” 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, 

închirieri, administrarea patrimoniului, privatizare – membru_21__voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru_21__voturi “pentru” 
 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Roncea Vasile – Director S.P.A.P.T.O. – Serviciul Public Administrația Piețelor, 

Târgurilor și Oboarelor – președinte; 
- Sava Vasile – inspector Compartiment Privatizare si Control Comercial  – 
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membru  
- Muntean Adriana Mihaela – inspector - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate - 

Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – Compartimentul concesiuni, 

închirieri, administrarea patrimoniului, privatizare – membru; 
-  Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru. 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei de rezervă în vederea  închirierii prin licitaţie publică a unor terenuri, situate în 
municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2 (Piaţa Obor), după cum urmează:  

a) Teren amplasament chioșc cu activitate comerț, în suprafață de 22,26 mp 
situat în Piața Obor. 
                      b) Teren amplasament chioșc cu activitate comerț, în suprafață de 49,10 mp 
situat în Piața Obor,  a constatat următoarele: 

 
- Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și 

Oboarelor -  preşedinte_21__voturi “pentru”; 
- Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în 

construcții și mediu – membru _21__voturi “pentru”; 
- Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru _21__voturi “pentru”; 
- Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru_21__voturi “pentru”. 

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                               

 
  - Oboroceanu Eleonora – Serviciul Public Administrația Piețelor, Târgurilor și 

Oboarelor – preşedinte de rezervă; 
 - Bălăcescu Amalia Viola – Compartimentul Control Comercial, disciplina în 

construcții și mediu – membru rezervă; 
  - Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat 

Consiliul Local – membru rezervă; 
  -  Moise Iulica – Consilier – Birou Urbanism – membru de rezervă. 

 
 

Hunedoara, la  31.07.2018 
 

COMISIA DE VALIDARE 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
   2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 

                                         3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
                                         4. Kofity Zoltan – membru 

5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
   
  Dna.consilier Farcaș  Bianca Magdalena: 
  ” Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 
unanimitatea celor prezenți.” 
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  Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.281/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare 
între Municipiul Hunedoara și DAR Draxlmaier Automotive S.R.L. 

 
 

  Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget  - aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice    - aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ -aviz favorabil; 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Cultură   - aviz favorabil; 
 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.282/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi ( se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2018. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

  
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget       -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice         -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -aviz favorabil; 

                       -Se prezintă raportul comisiei de Comerț     -aviz favorabil; 
 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 

 „ Domnule Primar, permiteți-mi să vă întreb care este stadiul selecției 
administratorilor la Prim Transprest în conformitate cu Guvernanța Corporatistă. Și vă 
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spun și din ce cauză vă întreb, fiindcă mă interesează care este planul administrației 
dumneavoastră referitor la această societate. Deoarece s-a depus planul de mobilitate 
urbană pentru accesarea fondurilor și în ghidul consultativ se precizează, clar, că firma 
trebuie să dispună doar de un singur acționar, Primăria în speță, pe când al ora actuală, 
mai funcționează și SC Parc Industrial. De asemenea UAT-ul nu poate  fie acționar decât 
la o singură societate, în cazul nostru Salub și atunci mă întreb cum vedeți ieșirea, mai 
ales că și pe Salub mă gândesc că pe viitor se vor depune proiecte europene iar la fel 
acționarul unic va trebui să fie Primăria. Din punctul meu de vedere, e clar că ar trebui 
comasate Prim Transprest-ul și Salub-ul și create două poziții distincte de activitate sau să 
avem o concesiune către un terț operator, care, astăzi am vorbit cu domnul Ticula, puțin 
probabil din punctul meu de vedere, deoarece dimensiunea orașului nu cred că produce 
profit și nici puterea financiară a locuitorilor. Și atunci întrebarea finală este de ce mai 
faceți selecție  la acestă societate, deși v-am rugat de peste un an jumătate, în acest 
moment când deja sunt depuse niște planuri și când mai mult ca probabil ea va fuziona cu  
Salub. De ce până acum nu s-a făcut și de ce se face acum? Vă mulțumesc.” 

 
 

  D-nul Primar Dan Bobouțanu:  
  ” Deci e foarte simplu să răspunzi când pui și întrebarea și îti dai și îți dai și 
răspunsul. Vi l-ați dat singuri, chiar ați și subliniat răspunsul. Mulțumesc și eu.... Cred că 
știți ce ați întrebat și ce ați răspuns, nu ? Ați și întrebat ați și răspuns.” 
 
  Dnul. Consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  „V-am întrebat foarte clar de ce până acum nu ați făcut și  acum de ce faceți, 
când se apropie fuziunea cu Salub-ul ? Este ilogic.” 
 
   
  D-nul Primar Dan Bobouțanu:  
  „Puneați o întrebare și vă dădeați răspunsul singur. Ilogic este ce vorbiți 
dumneavoastră și bănuiesc că  și la comisii ați primit răspunsul acesta, dar eu ce v-am 
avertizat, vedeți că mai trebuie să dați răspuns încă o dată, doamna Albu, vă rog,  mai dați  
o dată chiar dacă l-ați dat și la comisii dar domnul Giurgiu trebuie să se audă în plen și e 
păcat să nu mai primească încă o dată răspunsul, cu toate că și l-a dat singur.” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  ” Domnul Primar nu mi-am dat nici un fel de răspuns  și nici dumneavoastră 
nu dați răspuns, fiindcă acesta este stilul caracteristic, când nu știți, fentați.” 
  
  Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
 ” Dacă vă referiți la selecția administratorilor de la Prim Transprest, chiar 
dumneavoastră ați votat raportul numirilor, există trei administratori neexecutivi...” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  ” Dar nu mă refer la asta, întrebarea mea a fost alta.” 
 
  Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
  „...finaliza selecția administratorilor, selecția este finalizată, trebuie finalizată 
selecția directorilor.” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 ” Corect și eu vă întreb de ce mai finalizați o selecție a directorilor în 
momentul în care, logic, societatea aceasta va fuziona cu Salub-ul. Acest lucru putea fii 
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făcut, selecția de care noi vorbim, în urmă cu un an jumătate, nu acum. Spuneți-mi că eu 
nu înteleg logica. Pentru care acum ne chinuim să facem niște lucruri, inclusiv la Salub, că 
nu au nici o logică pe viitor.” 
 
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Este greu pentru dumneavoastră să înțelegeți logica, nu e prima dată, 
întrebările sunt și cu răspuns, după cum vi le dați singur și sunt absolut convins că toate 
lucrurile astea v-au fost explicate ieri în comisie, dar eram absolut convins că nu ați 
priceput nimic. Nu-i nimic, luați Legea Guvernanței Corporative și mai citiți o dată.„ 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  ” Domnule Primar dumneavoastră iarăși nu dați nici un fel de răspuns așa că 
nu mai are rost să comentăm, e clar.”   
   
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 ” Deci ironiile dumneavoastră nu și au locul aici, nu de altceva dar vă treziți 
tot punând întrebări de unul singur, răspundându-vă singur, numai ca să țineți ședința.                   
Dacă ați fi citit materiale de ședință și nu ați fi atât de malițios, cu siguranță v-ați da și mai 
multe răspunsuri, dar de ce să le citiți că e greu....” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
  ”Aveți dreptate, de un an jumate puteați să faceți selecția, o faceți acum când 
celelalte două fuzionează. Dar e ilogic. Mă rog.” 
 
 D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 ” Haideți să ne trezim aici vorbind singuri fără să citim legea, fără să 
pricepem nimic dar să ținem ședința în loc. Comisiile își au rolul tocmai de a vă da 
răspunsuri. Dar, știam de ieri că vi s-a dat răspunsul  de către doamna Albu, a venit și m-a 
informat, i-am și explicat ”doamnă nu a priceput nimic și o să te mai întrebe.” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 „ Nu am vorbit ieri cu doamna Albu.” 
 
  Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
 „ A vorbit cu doamna Ponta, probabil.” 
 
 Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 „ Nu, cu doamna Ponta am vorbit de Salub, e altceva.” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 „ Adică nici nu știți cu cine am vorbit dar vă dați cu părerea.” 
   
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „ Ascultați domnul Consilier și vedeți ce spune doamna, să vă luminați !” 
  
  Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
 ” Până la fuziune societatea trebuie administrată și condusă. Conform Legii 
31 și conform OUG 109.” 
  
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 „ Exact și până acum cum este condusă și cum e administrată?” 
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 Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
  „ Pe 109 și conform Legii 31, deci avem administrator  neexecutiv și avem un 
director provizoriu.” 
   
 Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 „ Corect, deci poate la fel continua. La fel poate continua și la Salub poate 
continua și la aceiași situație și nu mai trebuie să facem alte selecții, că nu și au rostul. 
Putem continua așa cum este la ora actuală. ” 
 
 Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
 „ În acest moment suntem obligați până la fuziune.” 
 
  Dnul. consilier Radu Bogdan Giurgiu: 
 „ În urmă cu un an jumătate nu erați obligați. Acum da. Ok, am încheiat 
subiectul că nu-și are rostul. Ce am avut de spus, am spus.” 
 
  Dna. Albu Marinela-Guvernanța Corporativă: 
 „ În 26.10.2017 s-a finalizat această administrare, selecție de administrare, nu 
știu la ce vă referiți în momentul acesta.”  
 
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
 „În fine nu contează, știe domnul Giurgiu, el știe și la ce se referă, știe și 
răspunsul și întrebări. Mulțumesc.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 

Titlul hotărârii se aprobă cu  19 voturi „pentru”(Todor Ramona Elena, 
Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, 
Kofity Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, 
Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-
Virginia, Popa Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, 
Leanca Marius ) și 2 voturi ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil, Giurgiu Radu 
Bogdan). 

 

Art. 1-3  se aprobă cu  19 voturi „pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-
Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity 
Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Ardelean 
Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa 
Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, Leanca Marius ) 
și 2 voturi ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil, Giurgiu Radu Bogdan). 

 

Art. 4  se aprobă cu  20 voturi „pentru”(Todor Ramona Elena, Borca-
Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin Ioan, Kofity 
Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin Ion, Ardelean 
Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-Virginia, Popa 
Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, Leanca Marius, 
Giurgiu Radu Bogdan). ) și 1 vot ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil ). 

 

Hotărârea nr.283/2018 se aprobă cu  19 voturi „pentru”(Todor Ramona 
Elena, Borca-Lucan Laura Valentina, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Constantin 
Ioan, Kofity Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Palcău Ciprian Ștefan, Ilea Sorin, Bădin 
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Ion, Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Marius Ionel, Jitian Simion, Popovici Corina-
Virginia, Popa Mihaela, Mureșan Vasile, Olariu Nicoleta, Fărcaș Bianca Valentina, 
Leanca Marius ) și 2 voturi ”împotrivă” (Sevastru Bujor-Virgil, Giurgiu Radu 
Bogdan). 

 
  La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 2/2011 privind constituirea comisiei locale de ordine publică a municipiului 
Hunedoara şi aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 1 și art. 2 din cadrul proiectului de 

hotărâre au caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea art. 1 din 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 2/2011 privind constituirea 
comisiei locale de ordine publică a municipiului Hunedoara şi aprobarea Regulamentului 
de organizare şi funcţionare a acesteia, a constatat următoarele: 

 
- Dan Bobouțanu – Primarul Municipiului Hunedoara   ___21___voturi”pentru” 
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- Măhuleț Cristian – Comisar Şef de Poliţie Poliția Municipiului  

Hunedoara                                                                            __21____voturi”pentru” 

- Tiberiu Furca – Director executiv Poliţia Locală Hunedoara_21_____voturi”pentru” 

- Laslău Militon Dănuț – Secretarul Municipiului Hunedoara__21____voturi”pentru” 

- Todor Ramona – Consilier local al Municipiului Hunedoara__21____voturi”pentru” 

- Sevastru Bujor-Virgil – Consilier local al Municipiului Hunedoara__21____voturi”pentru” 

- Jitian Simion – Consilier local al Municipiului Hunedoara       ___21___voturi”pentru” 

                         
 

  În urma acestor rezultate, comisia locală de ordine publică a municipiului 
Hunedoara ,  este următoarea: 

 

                      - Dan Bobouțanu – Primarul Municipiului Hunedoara;  
-  Măhuleț Cristian – Comisar Şef de Poliţie Poliția Municipiului Hunedoara; 

- Tiberiu Furca – Director executiv Poliţia Locală Hunedoara; 

- Laslău Militon Dănuț – Secretarul Municipiului Hunedoara; 

- Todor Ramona – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 

- Sevastru Bujor-Virgil – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 

                      - Jitian Simion – Consilier local al Municipiului Hunedoara. 
 

 
Hunedoara, la  31.07.2018 

 

 

COMISIA DE VALIDARE 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
   2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 

                                         3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
                                         4. Kofity Zoltan – membru 

      5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 

  Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea  art. 2 din 

Regulamentul de organizare şi funcţionare a comisiei locale de ordine publică a 
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municipiului Hunedoara, anexă la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 2/2011 privind constituirea comisiei locale de ordine publică a municipiului Hunedoara 
şi aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia a constatat 
următoarele: 

 
- Dan Bobouțanu – Primarul Municipiului Hunedoara   _21_voturi”pentru” 

- Măhuleț Cristian – Comisar Şef de Poliţie Poliția Municipiului  

Hunedoara_21_ voturi”pentru” 

- Tiberiu Furca – Director executiv Poliţia Locală Hunedoara_21_voturi”pentru” 

- Laslău Militon Dănuț – Secretarul Municipiului Hunedoara_21_voturi”pentru” 

- Todor Ramona – Consilier local al Municipiului Hunedoara__21_voturi”pentru” 

- Sevastru Bujor-Virgil – Consilier local al Municipiului Hunedoara_21_voturi”pentru” 

- Jitian Simion – Consilier local al Municipiului Hunedoara _21_voturi”pentru”                         

  În urma acestor rezultate, comisia locală de ordine publică a municipiului 
Hunedoara ,  este următoarea: 

 

                      - Dan Bobouțanu – Primarul Municipiului Hunedoara;  
- Măhuleț Cristian – Comisar Şef de Poliţie Poliția Municipiului Hunedoara; 

- Tiberiu Furca – Director executiv Poliţia Locală Hunedoara; 

- Laslău Militon Dănuț – Secretarul Municipiului Hunedoara; 

- Todor Ramona – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 

- Sevastru Bujor-Virgil – Consilier local al Municipiului Hunedoara; 

                     - Jitian Simion – Consilier local al Municipiului Hunedoara.” 
 

 
Hunedoara, la  31.07.2018 

 
COMISIA DE VALIDARE 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 

   2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
                                         3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
                                         4. Kofity Zoltan – membru 

      5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
   

 

  Dna.consilier Farcaș  Bianca Magdalena: 
  ”Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinele de vot, pentru articole 1 și 
2 au fost votați în unanimitatea celor prezenți.” 

 
Art. 3-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.284/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Batiz, nr. 1, bl. F2, sc. A, et. 2, ap. 14. 
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Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.285/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr. 107/09.05.2018 încheiat între Municipiul Hunedoara și Bucşa Eugenia.    

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice  -aviz favorabil; 

                      -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
, 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.286/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a terenului în suprafaţă de 93 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. 
Constantin Brâncuși, nr.5, cu destinația grădină. 
 

Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
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Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea  închirierea prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 93 mp, 
aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Constantin Brâncuși, nr.5, cu destinația 
grădină,  a constatat următoarele: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte_21_  voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – Consilier – membru _21_   voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru_21_  voturi 
“pentru” 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol-membru _21_   voturi “pentru” 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic_21_   voturi “pentru” 

 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
              - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
              - Muntean Ioan – Consilier  - membru; 
    - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
    - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 

            - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei de rezervă în vederea  în vederea  închirierea prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 93 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Constantin Brâncuși, 
nr.5, cu destinația grădină,  a constatat următoarele: 

 
− Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică  – preşedinte de rezervă_21_  voturi 
“pentru” 
− Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond locativ – membru rezervă_21_  
voturi “pentru” 
−   Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă_21_voturi “pentru”  , 

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
-  Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică  – preşedinte de rezervă; 
-  Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru rezervă 
. 
 

Hunedoara, la  31.07.2018 
 

COMISIA DE VALIDARE 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
   2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 

                                         3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
                                         4. Kofity Zoltan – membru 

5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

  Dna.consilier Farcaș  Bianca Magdalena: 
  ” Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 
unanimitatea celor prezenți.” 

Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.287/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a terenului în suprafaţă de 98 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. 
Constantin Brâncuși, nr.5, cu destinația grădină. 

  
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
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- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
                      -Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
 

 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea  închirierea prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 98 mp, 
aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Constantin Brâncuși, nr.5, cu destinația 
grădină,  a constatat următoarele: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte_21_ voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – Consilier – membru                     _21_ voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru_21_ voturi 
“pentru” 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol-membru _21_  voturi “pentru” 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic                _21_  voturi “pentru” 

 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
              - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
              - Muntean Ioan – Consilier  - membru; 
    - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
    - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 

            - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei de rezervă în vederea  în vederea  închirierea prin licitaţie publică a terenului în 
suprafaţă de 98 mp, aparţinând Municipiului Hunedoara, situat pe str. Constantin Brâncuși, 
nr.5, cu destinația grădină,  a constatat următoarele: 
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-   Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică  – preşedinte de rezervă_21_voturi 
“pentru”   
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond locativ – membru rezervă_21_voturi 
“pentru”   
-   Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă_21_voturi “pentru”  

 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
-  Nimu Ioan – director executiv Direcţia Tehnică  – preşedinte de rezervă; 
-  Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru rezervă 
. 
 

Hunedoara, la  31.07.2018 
 

COMISIA DE VALIDARE 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
   2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 

                                         3. Giurgiu Radu Bogdan – membru         
                                         4. Kofity Zoltan – membru 

5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 

  Dna.consilier Farcaș  Bianca Magdalena: 
  ”Doamna Președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot au fost votați în 
unanimitatea celor prezenți.” 
 

Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.288/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului 
de uz și servitute către E-Distribuție Banat S.A. Timișoara, asupra terenului înscris în CF 
nr. 70301, nr. cad. 70301, în suprafață de 10 mp, pentru amplasarea unui post de 
transformare în anvelopă de beton. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
 
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
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- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

  
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la votarea 
pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.289/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr. 100/2018 privind aprobarea acordării 
facilităților la transportul public local de persoane prin curse regulate pentru categoriile de 
persoane beneficiare de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara și a 
modalităților de emitere a documentelor de călătorie, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 

-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul.consilier Bădin Ion: 
” Mulțumesc.Am un amendament de făcut la art. 1 punctul VI din proiectul 

de hotărâre se modifică și completează, și va avea următorul conținut: 
 

„VI) Art. 20 alin. (2) se modifică și va avea următorul conținut: „Abonamentele de 
călătorie eliberate prin intermediul operatorului de transport se vor distribui trimestrial, în 
ultima decadă din trimestru și în primele două decade din trimestrul următor, cu condiția 
restituirii de către beneficiar a abonamentelor primite anterior, în locațiile care vor fi 
anunțate prin afișaj în mijloacele de transport și/sau la dispeceratul operatorului de 
transport. Dacă din anumite motive întemeiate (cum ar fi absență din localitate, probleme 
medicale, etc.) beneficiarii de facilități nu au ridicat abonamentele distribuite trimestrial, la 
solicitarea acestora se pot emite abonamente pe perioada rămasă din trimestrul respectiv. 
Beneficiarii de facilități care ridică abonamentele de călătorie ulterior perioadei de emitere 
prevăzută în regulament, vor fi trecuți pe liste nominale suplimentare. Mulțumesc.”  

 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Bădin care se aprobă în 

unanimitate. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.290/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 
2 la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 41/2018 privind aprobarea 
modalității de gestiune a unor activități din cadrul Serviciului public de salubrizare a 
municipiului Hunedoara. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
  Se dă cuvântul: 

-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget   - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice      - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț    - aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură     - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.291/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 406/2017 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții 
(DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții “Reabilitare alei 
pietonale și trotuare pe b-dul Dacia, partea stângă pe sectorul cuprins între strada 
Mureșului și b-dul Mihai Viteazul” din municipiul Hunedoara, judeţul Hunedoara. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 

votarea pe articole. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.292/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

  Urmează o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 
întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între 
Municipiul Hunedoara şi Societatea EXPERT MEDIA DIPLOMATIC S.R.L., în vederea 
organizării unui curs de formare profesională. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.293/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul II 2018. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.294/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern 
al municipiului Hunedoara  pentru trimestrul II 2018. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii și la 
votarea pe articole. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.295/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2018 – 
30.09.2018. 

 
Dna. Consilier  Popovici Corina Virginia: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
 
Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dnul. Consilier Mureșan Vasile: 
” Propun în funcția de președinte de ședință pentru perioada 1.08.2018-

30.09.2018 pe domnul consilier Scurtu Raul.” 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.296/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„La punctele 24 – Prezentarea adresei Agenției Naționale de Integritate, 25 – 

adresele înregistrate referitoare la brandul F.C. Corvinul, 26 – Raportul Direcției de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara și 27 – Raportul pentru numirile finale ale 
candidaților pentru funcția de administratori ai societății Salubprest, dacă aveți luări de 
cuvânt? 
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24. Prezentarea adresei Agenției Naționale de Integritate nr. 

20215/G/II/13.06.2018, înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 
45152/21.06.2018. 

 
25. Prezentarea adreselor înregistrate la Primăria municipiului Hunedoara 

referitoare la brandul F.C. Corvinul 1921. 
 

  26. Prezentarea raportului Direcției de Asistență Socială a municipiului 
Hunedoara nr. 1571/12.07.2018, înregistrat la Primăria municipiului Hunedoara sub nr. 
50309/12.07.2018, privind activitatea Biroului de Evaluare Inițială/Reevaluare Persoane cu 
Dizabilități din cadrul direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, serviciu cu 
personalitate juridică din subordinea Consiliului local, în semestrul I al anului 2018. 

 
27. Prezentarea Raportului nr. 52308/23.07.2018 pentru numirile finale ale 

candidaților pentru funcția de administratori ai societății Salubprest Hunedoara SRL 
selectați conform O.U.G. 109/2011 și H.G. 722/2016. 

 
Deoarece nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la rubrica Diverse. 

 
28. Diverse.   
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„La diverse este cineva care dorește să ia cuvântul? Domnul consilier Bădin, 

dl. consilier Giurgiu, dl. consilier Ardelean și dl. consilier Sevastru. Mai este cineva? Da, și 
domnul Mititelu și …” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon: 
„Domnul Mititelul și domnul delegat de la Hășdat” 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Domnul consilier Bădin.” 
 
D-nul. Bădin Ion: 
„Mulțumesc doamna Președintă. În primul rând aș vrea să felicit echipa 

Primăriei și în același timp și Consiliul Local și Primarul și Viceprimarul de la Hunedoara 
pentru organizarea Zilelor Hunedoarei, mai ales cele trei zile de final, au fost șapte de fapt. 
Zic eu că Hunedoara merita astfel de spectacole, au fost aduși trei voci care sunt în prim-
planul muzicii românești: Loredana Groza, Smiley și Andra. Afluența publicului s-a văzut, a 
fost una extrem de mare. Spectacole reușite, sper ca și celelalte spectacole care se vor 
organiza până la sfârșitul anului în municipiul nostru să fie pe același trend. În același timp 
sunt sigur că față de alte ediții, față de vechea administrație când într-un an nu s-a încasat 
absolut nici un leu pe locurile închiriate pentru comercianți. Veniturile au fost și de această 
dată consistente. 

În al doilea rând, un pic cu iz, să spunem politic dar nu numai, aș vrea să 
mulțumesc că, uite se poate și o mobilizare, să fim 21 de consilieri din 21. Pentru că de la 
PNL, spunea președintele Organizației municipale într-o emisiune televizată, că este rolul 
majorității, a PSD-ului să-și mobilizeze consilierii. Ori eu cred că este rolul tuturor până la 
urmă să ne mobilizăm chiar dacă în prima ședință extraordinară, atunci când s-a votat acel 
proiect de utilitate publică au lipsit într-adevăr trei consilieri PSD, printre care și 
subsemnatul, din motive obiective. Puteau cei de la PNL care erau în oraș și chiar cei care 
au fost prezenți să dea acel vot pozitiv, mă refer aici, încă odată cum am spus și în acea 
ședință extraordinară de luna trecută că era vorba despre un proiect de utilitate publică și 
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nu de interes privat să spunem, cum era înghesuială în vechea administrație ca atunci 
când se vindeau terenuri la anumiți consilieri din vechea legislatură, era înghesuială mare 
să se voteze rapid, ca acei consilieri să-și mai ia câte un teren.  

Sigur că ar mai fi de adăugat aici legat de acel proiect, mai ales și de Zilele 
Hunedoarei în primul rând, spunea doamna Senatoare că s-au făcut împrumuturi pentru 
organizarea acestor paranghelii. E vorba despre Zilele Hunedoarei și împrumuturile știți 
prea bine că nu se fac, poate că dacă nu știe doamna Senatoare să-i spuneți că 
împrumuturile nu se fac pentru astfel de evenimente. S-a alocat un buget. Împrumuturile le 
facem pentru proiectele de utilitate publică, să asfaltăm, să modernizăm, ș.a.  

Primarul era, … și nu se fac deturnări de fonduri. Primarul sigur că a fost, că 
așa este rolul opoziției până la urmă să-l critice, l-a înfierat domnul Gherman în aceea 
emisiune pe Primar, cu incompetențe ș.a. dar, ar trebui și domnul Gherman să vadă 
altcumva problemele din municipiul Hunedoara. Sunteți 8 consilieri de la PNL și dvs. ar 
trebui să vedeți încă odată problemele de utilitate publică în alt mod. Eu sper că atunci 
când veți veni și dvs. cu proiecte de hotărâre care sunt viabile, fiți siguri că eu voi fi unul 
dintre cei care le voi vota. Pentru că Hunedoara are nevoie de cei 21 de consilieri și nu 
numai de 11 sau 12 sau 13. Vă mulțumesc. Dacă îmi permiteţi să mă retrag aş vrea să 
plec din localitate, doamna şi colegilor dacă îmi permiteţi.  ” 

 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Mulțumim. Domnul consilier Giurgiu.” 
 
D-nul consilier Giurgiu Bogdan: 
„Mulțumesc. Domnule Primar, strada Nicolae Bălcescu între Piață și 

parcarea laterală de la Hala Obor nu dispune de alei pietonale în partea ce pornește de la 
fostul liceu sanitar către strada Victoriei. 

Cum traficul este intens în zona respectivă, vă rog să vă gândiți la o soluție 
prin care să prindeți în reamenajare în zona respectivă în vederea rezolvării acestui 
inconvenient.  

La începutul lui 2017 vă atrăgeam atenţia asupra problemelor de mediu de la 
halda de steril şi vă propuneam ca soluţie plantarea unei perdele de copaci între haldă şi 
oraş astfel încât să oprim praful ce se ridică din zonă şi este adus de vânt către 
Hunedoara.  

Deşi aţi fost de acord din păcate nu s-a întâmplat încă nimic. Prin urmare 
revin cu rugămintea de a găsi o soluţie problemei ridicate deoarece conform inventarului 
siturilor contaminate din oraşul Hunedoara pentru zona respectivă avem de-a face cu 
peste 892.000 mp de teren afectaţi cu deşeuri organice, anorganice, metale grele, solvenţi 
sau deşeuri din construcţii ş.a., iar toate acestea se regasesc şi-n particulele microscopice 
ce le poartă vântul în oraş iar populaţia le inhalează.   

La punctul 3. Vă rog a crea şi rampe stradale pentru persoanele cu 
dizabilităţi nu numai pe bulevardele centrale şi reabilitate dar şi pe celelalte străzi din oraş 
deoarece conform Legii nr. 448/2006 privind protectia si promovarea drepturilor 
persoanelor cu handicap, art. 62 (1), rampele stradale sunt obligatorii la nivel de întreaga 
infrastructură rutieră citadină.  

De asemenea ele trebuie executate după Ordinului Nr. 189 din 12 februarie 
2013 pentru aprobarea reglementării tehnice "Normativ privind adaptarea clădirilor şi 
spaţiului urban la nevoile individuale ale persoanelor cu handicap”, punctul IV.3.1 şi fac 
această precizare deoarece nu toate rampele sunt conforme cu ordinul anterior precizat. 

La punctul 4. Vă rog a ne spune ce măsuri veţi lua pentru a bloca 
depozitarea de gunoi în zona Stufit, deoarece avem şi acolo un al patrulea mare focar de 
infecţie după cele din zona fostului Combinat, Castel si zona dintre Strada Prunilor şi 
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drumul ce o leagă de Strada Rotarilor.  
De asemenea vă rog a ne spune cum şi când putem sa vă ajutăm la 

debarasarea gunoiului din zonă. 
În cazul în care nu veti lua măsuri până la sfârşitul lunii septembrie pentru 

toate cele 4 zone mă văd nevoit să trimit adresă către Ministerul Mediului în care să-i 
solicit intervenţia şi sprijinul prin intermediul diferitelor agenţii aflate în subordine (Garda de 
Mediu şi Agenţia Naţională pentru Protecţia Mediului). 

Iar la 5, proprietarii de case din satul aparţinător Boş, cu locuinţe în imediata 
apropiere a pârâului Bora vă solicită a-i sprijini cu o acţiune de decolmatare a albiei 
deoarece prin prisma ultimelor manifestări ale vremii (ploi dese ce s-au format pe alocuri 
chiar în torente) s-au adunat aluviuni din amonte în bazinul din Boş, ceea ce reprezintă un 
risc clar de inundaţie în cazul unei ploi abundente şi continue precum cea din vara anului 
2016. 

Vă mulțumesc.” 
 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Domnul consilier Ardelean, vă rog.” 
 
Dnul. Ardelean Daniel Cosmin: 
„Vă mulțumesc doamna Președintă. Două puncte am și eu la punctul 

Diverse.  
În primul rând subscriu la ceea ce a spus domnul Bădin despre Zilele 

Hunedoarei dar, am vrea, cel puțin eu sunt convins că se și poate dar, că până la 
următoarea ședință ordinară vom primi un buget de venituri și cheltuieli pentru Zilele 
Hunedoarei, adică să vedem ce s-a investit și cât s-a investit și cât s-a cheltuit cu aceste 
manifestări.  

La punctul 2, aș vrea să le mulțumesc colegilor de la PSD pentru ședința 
extraordinară când au prezentat o mini scenetă foarte, foarte reușită ca să sublinieze 
contribuția negativă a consilierilor PNL la aceea Hotărâre de Consiliu Local. Aș vrea să 
aflu cine este regizorul sau producătorul acestei scenete și înclin să cred că acest regizor 
a fost domnul Primar și să-i mulțumesc pentru această scenetă destul de reușită. Totuși 
preferam să li se acorde consilierilor niște roluri așa frumos redactate. Îmi place colegul 
Giurgiu cum vine frumos cu lista frumoasă de probleme. De ce aceste scenete? Aceste 
roluri? Pentru că au fost intervențiile mult prea scurte și vroiam să ne învețe mai multe din 
cunoștințele dumnealor.  

O să mă refer la un singur rol și pot să spun că în domeniul resurselor 
umane nu mă pricep foarte tare, eu sunt dascăl și în cariera didactică cred că nu am făcut 
lucruri destul de rele. Din cele, așa foarte pe scurt, aș putea sublinia înființarea alternativei 
Step by Step în Hunedoara la care sigur domnul consilier Voinia ne poate confirma că 
merge destul de bine. Chiar acum se înmulțesc clasele de alternativă Step by Step. 
Introducerea învățământului dual prin Compania Draxlmaier  în Liceul nr. 3 și cred că în 
domeniul resurselor umane nu aș putea să primesc sfaturi de la un domn consilier coleg 
de al nostru, care a realizat succesuri extraordinare în domeniul resurselor umane la 
ArcelorMittal. Din câte știu eu, și poate să mă contrazică, nici măcar posturile pe care 
ArcelorMittal le scoate la Colegiul Matei Corvin pe școală profesională nu sunt dorite de 
nici un elev decât de așa foarte, foarte puțini și domnul director, la fel domnul director 
Voinia sigur se confruntă cu probleme foarte grave în a le ocupa și a le exista colaborarea 
dintre Matei Corvin și ArcelorMittal.  

Deci, așa cum spuneau englezii sau americanii, thanks, but no thanks, așa 
sfaturi, mai bine mă lipsesc. Vă mulțumesc.” 
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Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Domnul consilier Ilea și domnul Voinia după aceea.” 
 
Dnul. Ilea Sorin: 
„Mulțumesc doamna Președinte. Domnule consilier, niciodată nu este rău 

venit un sfat, indiferent din partea cui vine. Dumneata ai spus cu subiect și predicat că nu 
pricepi și eu încercat să te fac să pricepi. Văd că nici acum nu pricepi.  

Probabil că ați luat sau v-ați inspirat din domnul Președinte pe care îl 
susțineți cu atâta tărie care și acesta o lună de zile a trebuit să citească o hotărâre ca să o 
priceapă. 

Deci, eu nu vreau să vă spun că ArcelorMittal are o politică bună sau proastă 
de resurse umane, așa cum ați spus dvs. Eu vreau să vă spun că habar nu aveți de o 
organigramă pe care ați citit-o și ați interpretat-o. Și puteați la ședința de comisie din 
înainte de ședința extraordinară să întrebați dacă nu pricepeți.  

În ceea ce privește numărul mulți sau puțini de copii  care vin de la Matei 
Corvin la Hunedoara la ArcelorMittal vă spun că nu este problema mea. Eu nu activez 
acum în resurse umane și am specificat și atunci. Am într-adevăr o experiență de 22 de 
ani în resurse umane, dar acum activez în alt domeniu.  

Nu este problema noastră, ci doar a dvs. că nu vreți sau nu puteți să 
pricepeți. Pe de altă parte m-ați obligat să mă refer la celelalte două colege care la vremea 
respectivă au fost în sală. Efectiv le-ați înjosit. Deci dacă dvs. nu puteți să pricepeți le-ați 
făcut și pe dânsele să voteze împreună cu dvs. împotriva hotărârii, făcându-mă să înțeleg 
că nici ele nu pricep. Dânsele nu au avut nici un fel de reacție. Deci, hotărâți-vă și nu mai 
puneți în situație proastă chiar colegii dvs. Vă mulțumesc.” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Domnul consilier Voinia.” 
 
Dnul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Dacă și-o cere, vreau să-i dau răspunsul. Domnul Ardelean ne prezintă el o 

mini scenetă în care se vrea primadonă, în care se vrea actor principal. Vai și amar de 
PNL dacă a ajuns să aibă o primadonă ca și domnul Ardelean. 

Am aici în față oameni super onorabili, Jitean, Mureșan, consilieri locali cu 
state vechi profesionale, umane și a ajuns să dea lecții domnul Ardelean din partea PNL-
ului. Vai și amar sau poate norocul nostru.  

Referitor la step by step da, a înființat-o când era  director  la Școala nr. 6 nu 
depindea de Matei Corvin și nu atât el cât doamna lui care în acest an școlar i-am oferit să 
revină la step by step și clar răspunsul a fost nu vreau, nu mai vreau să muncesc, referitor 
la munca de pe step by step. Pe alternativa educațională step by step copiii din primar 
lucrează cu doi învățători, lucrează de la ora 8 la ora 4 și într-adevăr este de muncă. Să te 
înhami la muncă. Cei din familia Ardelean nu vor să se înhame la muncă.  

Referitor la Draxlmaier. Sa vă povestesc un episod. Prima dată au venit în 
Hunedoara la Colegiul Tehnic Matei Corvin. Încercau să mă învețe cum e cu legislația 
română în privința convențiilor de practică. Am zâmbit, le-am spus că cunosc legislația, 
cunosc convențiile de practică și le-am spus că știu de asemenea sistemul dual din 
Germania. Cred că nu sunt sigurul care știe că în sistemul dual pregătirea practică se face 
la agentul economic pe bază de contract și copiii au contract plătit de la min. 500 de euro 
până la 1.200 - 1400 de euro. I-am întrebat cât vor da acestor copii, le dau măcar 100 – 
150 de euro? Nu cât dau în Germania. Nu cât plătesc un muncitor din România 
comparativ cu cât plătesc în Germania. I-am întrebat ce vor face pentru școală, vor dota 
vreun laborator? Răspunsul a fost nu și au fugit la alții care s-au predat și au pus la 
dispoziție totul. Dar, doresc să vă spun că nici 10% din copiii de acolo nu se angajează la 
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Draxlmaier. Ok, faceți socoteala și prezentați-o.  
Colaborarea cu ArcelorMittal e o colaborare de tradiție. A fost întreruptă un 

număr de ani, am reluat-o, standardele angajatorului sunt destul de ridicate și atunci, 
normal, nu sunt foarte mulți copii. Dar nevoia angajatorului este foarte mare de a aduce 
forță de muncă. Inclusiv tineri. Și a existat deschidere. Și nu înțeleg ironia, de a ironiza un 
angajator care se îndreaptă din nou către o școală tehnică. Pentru ce mârșăvia asta 
politică, domnule Ardelean? Să vă fie rușine! Am zis-o.” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Mulțumesc.Domnul consilier Ardelean.” 
 
Dnul Ardelean Daniel Cosmin: 
„Deci eu nu vorbesc decât pe dovezi și pe fapte. În 2015 prima generație de 

12 elevi care a terminat școala profesională la Liceul tehnologic Constantin Bursan a 
promovat în prezența inclusiv a inspectorului școlar pe domeniul tehnic, a doamnei Dana 
Cioară, a promovat la superlativ examenul de absolvire a școlii profesionale, uimind pe 
domnul director de la DraxlMaier, care i-a chemat pe toți la interviu. Din cei 12 s-au 
prezentat 7 la interviu și un procent destul de mic, 7 din 7 au fost și angajați de către 
companie. Este drept, asta e viața. Eu am văzut și am lucrat cu elevii din școala 
profesională pentru ArcelorMittal. Nu mi se pare să putem face comparație. Deocamdată, 
poate pe viitor o să se schimbe lucrurile. Vă mulțumesc. ” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Mulțumesc.Domnul consilier Sevastru.” 
 
Dnul Sevastru Bujor Virgil: 
„Două probleme vreau să vă ridic, domnule Primar. Locatarii de pe strada 

Viorele la blocul 5 vă solicită reamplasarea deponeului de reziduri menajere în sensul că e 
amplasat prea aproape de bloc și pe timp de noapte se strâng câinii. Deci dacă se poate 
reamenaja acest punct de deponeu. 

În al doilea rând, implică o problemă deosebită pe strada Ion Creangă, blocul 
5 la demisol, la apartamentul 10, este un apartament care aparține unui cetățean italian. A 
plecat din țară de aproximativ 10 ani de zile. Acest apartament este devastat, este un focar 
de infecție. Fiind la demisol, intră câini, intră pisici, nu are nici un fel de protecție.  

În altă ordine de idei, dacă s-ar putea la Castel, tot așa au venit cetățeni, în 
momentul când e aflux mare de vizitatori la Castel se produce un blocaj de circulație, în 
special înspre cele două sensuri de mers înspre Boș și înspre Răcăștie. Dacă s-ar putea 
amenaja, sau cum să mă exprim, un sens giratoriu pentru fluidizarea circulației. 
Mulțumesc.” 

 
Dnul. delegat sătesc Hășdat Mladen Cristel: 
„Mulțumesc. Înainte de toate, ca și cetățean al Hunedoarei vreau să fiu în 

asentimentul dlui. Bădin pentru că împreună cu mulți consăteni din Hășdat pe care chiar 
eu i-am transportat dus-întors cu mașina, au fost mulțumiți de modul cum s-au organizat 
Zilele Hunedoarei. Mai multe nu mai spun. 

Altă problemă, domnule Primar, cu toate că am ridicat mai înainte niște 
probleme referitor la decolmatarea șanțului, că încep școlile acum, decolmatarea șanțului 
de la Cămin școală și în plus acum vreo trei săptămâni mai bine, împreună cu doi cetățeni 
am scos jumătate din șanțul de la intrare de la cămin și am pus mizeria în față acolo, că 
nu aveam unde să o punem. Au crescut buruienile și în fața școlii, la fel și pe strada 
principală și pe strada pe care stau eu.  

Am o rugăminte, dacă s-ar putea, oamenii care sunt cu ajutorul social, pentru 
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că înainte pe timpul domnului Schiau aveam în primire vreo 15 oameni cu ajutorul social și 
se ocupau curățenia șanțurilor în școală, cămin și tot Hășdatul, acum suntem pe zero. Să 
mi se dea în primire doi oameni, sau mai știu eu cum, și atunci eu să-i pun la muncă și la 
sfârșit de lună un pontaj pentru a fi plătiți pentru munca pe care au depus-o.  

La fosta fermă, care gardul începe peste drum de școală, are o lungime de 
vreo 80 de metri și este trotuar cu dale, acolo care este, cum să spun , plin de buruieni, 
plin de boscheți, plini de rugi de mure, oamenii nu mai pot să circule pe aleea aia până la 
alimentara, nu știu cine este acolo. Într-o zi, întâmplător am văzut o femeie care a venit să 
dea de mâncare la câinii păzesc așa zisa fermă, clădirea aia care, o curte plină de 
buruieni și a zis că ea vine numai să dea de mâncare că nu știe cine este stăpânul. Nici eu 
nu știu cine este acest stăpân. Drumul care este între alimentara și fermă, că tot de ferma 
asta mă leg, este șanțul fermei care este pe șosea și stânga este foarte, foarte dezafectat. 
Multe, multe gropi. Oamenii vin la mine la poartă și numai că nu mă iau la bătaie să-mi 
spună că ce facem cu drumul acela? Două, trei mașini de balastru ar fi suficiente pentru 
amenajarea acelei străzi. O stradă nu lungă, dreaptă, nu fuge pietrișul de pe ea, numai 
astea sunt lucrările care le-a executat firma Viva. Și nu numai acolo ci pe tot parcursul 
drumului care este și merge pe Hunedoara. Pentru că ați văzut și dvs. dacă coborâți de la 
Călan spre Hunedoara treceți cu mașina peste capacele alea cum face trenul pe calea 
ferată. Așa că nu e de mirare că ne-a făcut drumul, cum l-a făcut.  

O altă problemă ar fi, tot în colțul școlii avem o cabină telefonică care practic 
zace acolo de vreo 7-8 ani, este nefuncționabilă și aș ruga ca să o ia cineva care aparține, 
nu știu cine ar vrea să o ia să facă ce vrea că se duc copiii, se joacă, unii au și căzut de pe 
cabina aia și e pericol de accident. Iar dacă încep școlile, nu știu dacă este posibil, nu 
vreau să ridic în slăvi pe domnul fost Primar, domnul Schiau, pentru că și atunci eram 
consilier la dânsul, delegat sătesc, am avut rugămintea la dânsul și am și acum la dvs., să 
vorbiți cu cei de la circulația rutieră ca în dreptul școlii să se facă un pasaj de trecere 
pietonală, cum se face și pe la oraș. Pentru că copiii trec, la școală trec, traversează 
strada și partea cea mai grea este la ora 12 când ies copiii de la școală și la ora 7 
jumătate – 8 când intră la școală. Vă mulțumesc. ” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„Domnul Mititelu.” 
 
Dnul. Mititelu Marin: 
„Domnule Primar, stimate doamne și stimați domni, aș vrea să fac un semi 

bilanț pentru că se împlinesc aproape doi ani de zile de când ați purces în această muncă 
administrativă. După cum știți, fără falsă modestie, am participat aproape tot timpul la 
activitatea dvs. , am cenzurat-o unde am putut și cât am putut, am venit și cu propuneri. O 
să va fac și în scris, vă trimit pe adresele de mail un asemenea semi bilanț la doi ani de 
zile dar până atunci vreau să vă spun doar câteva lucruri. 

În primul rând vă felicit că în doi ani de zile nu am auzit la nivelul conducerii, 
adică Primar, Viceprimar, Secretar de cazuri de corupție sau lipsă de integritate. Integritate 
înseamnă corectitudine. La fel și la nivelul Consiliului Local. În afară de micile frecușuri 
inerente de altfel, din punct de vedere politic și chiar uman. Este un lucru de lăudat. În alte 
mandate, la jumătate de mandat vă spun, curgea sânge din toate părțile, se știau multe și 
se ascundeau și mai multe. Deci acesta ar fi lucrul cel mai bun. În ceea ce vă privește.  

În ceea ce mă privește, vreau să vă reamintesc și cu o oarecare satisfacție, 
nu într-un totul. În ceea ce mă privește este faptul că v-am spus de trei surse de finanțare 
posibile pe care ați putea să le faceți.  

Unu - 500 de mii de dolari pe care le are ca obligație pentru noi locuri de 
muncă ArcelorMittal. Am făcut adrese, nu mi s-a răspuns, voi continua demersurile. Și vă 
garantez că mai devreme sau mai târziu, vor veni. 
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Doi - Referitor la echipa de fotbal, s-a adeverit, ați primit adresă de la 
Camera de Conturi Hunedoara și am primit și eu adresă. Numai pe doi ani de zile, s-au 
virat bani în mod ilegal un milion o sută de lei noi, deci două sute și ceva de mii de euro. 
Vă rog domnule Primar să începeți recuperarea banilor de la persoanele implicate. Adică, 
ordonatorul de credit, Primarul PNL, ca să începem așa pe denumire, nu pe altele, Arion 
Viorel, așa, cei doi reprezentanți Poantă Marinel și cu Radu Popovici care au reprezentat 
Consiliul Local și cei doi conducători de la F.C. Hunedoara sau cum se numea, echipă de 
altfel și desființată, unul Epidermă sau cum îl cheamă Piele și pe celălalt Alin Bârnă, nu 
Barna. E Bârnă că am sentință cu Bârnă dar când ai complex de inferioritate ți-e rușine cu 
numele. Ca și Gaiță și îi spune Gaita ș.a. 
       Și cea mai mare satisfacție, procesul câștigat alături de Camera de Conturi a 
Hunedoara și Curtea de Conturi referitor la cele 14 abateri financiare. Așteptăm 
redactarea, probabil în luna septembrie după ce se termină concediul judecătorilor și vă 
rog frumos, nu cu ajutorul juriștilor care au băgat Primari, Viceprimari, Secretari în 
pușcărie la propriu ci printr-o instituție independentă să începem recuperarea acelor , 
atenție 3,8 mil. de euro dintre care 2,8 mil. de euro de la Spital. Nu 300.000 cum declară 
domnișoara juristă care reprezenta Primăria și spunea că ea nu are nevoie de bani. Dacă 
dumneaei nu are nevoie de bani, oamenii au nevoie de bani. Deci printr-o instituție. 
Oricum voi sesiza și ANAF-ul, și Ministerul de Finanțe, inclusiv Premierul pentru că aici 
sunt bani. Întâmplător, iarăşi Hada - PNL, Bende de la Spital – PNL, bine el acum e și la 
UDMR, el e pretutindenar, deci unde e nevoie, mâine e PSD-ist, ș.a. Deci, sunt bani, Mittal 
încă nu și-a făcut datoria, recuperați banii domn Primar. Am înțeles că mai sunt și vreo 20 
– 25 de mil., o să fac adresă pe legea 544 și să-i spun că sunt bani pentru investiții, este o 
anumită rezervă și repet, felicitări pentru că nu sunteți penali că tot e la modă cu 
penalitatea.” 

 
Dna. Popovici Corina-Virginia: 
„ Mulțumim domnul Mititelu. Ședința s-a încheiat.” 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 

     Popovici Corina-Virginia          Laslău Militon Dănuț 

 


